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1. Vooraf
a. Voor de start van de bestuursvergadering werden de evaluatiegesprekken gevoerd

met de Secretaris-Generaal en de Technisch Directeur Topsport. De verslagen
hiervan zullen doorgestuurd worden aan respectievelijk Sport Vlaanderen en
Topsport Vlaanderen.

b. De toekenning van de awards en eretekens is eveneens uitgevoerd. Een verslag
wordt opgemaakt door de Secretaris-Generaal.

2. Goedkeuring verslag nr. 3 van 23 oktober 2023
a. Geen opmerkingen. Frederik Noppe zal het verslag op de website plaatsen.

3. Functioneringsgesprekken SG, TDT en zelfevaluatie Bestuur
a. Het verslag van het functioneringsgesprek met de Secretaris-Generaal wordt

goedgekeurd.
b. Het verslag van de zelfevaluatie van het bestuur wordt goedgekeurd.
c. Het verslag van de technisch directeur topsport zal voor eind 2023 bezorgd worden

aan Topsport Vlaanderen.

4. Openstaande items
a. NEC: zie ook werkgroep koepel (zie punt 16)
b. Personeel op bestuursvergadering: telkens bekijken tijdens personeelsvergadering

of een afvaardiging nodig is zodat communicatie tussen bestuur en personeel
geoptimaliseerd kan worden.

c. Clubbezoeken provincies:
• In Antwerpen staan enkele gesprekken gepland op 25 januari.
• Tibo Stiens zal instaan voor de coördinatie van de clubbezoeken vanuit de VTTL en

verzamelt nuttige info om die clubbezoeken te stroomlijnen over de provincies
heen. Documenten af te werken voor eind 2023 en ter nazicht doorsturen naar de
provincies.
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d. Online invullen wedstrijden: vooral in Nationale afdelingen nog een duidelijk tekort. 
Wordt besproken op volgende NSC-vergadering. 

e. Stage Nikolai Baklicharov: een globaal schema van de uurinvulling werd opgemaakt 
in overleg met mentor Jo Willems. Voorstel om ook een bestuursvergadering mee 
te maken in januari of februari. Marc Gijs bekijkt de mogelijkheden. 

f. Werking LRVC: Dirk Lamproye zal deze commissie als personeelslid mee 
ondersteunen. 

g. Schrijven GDPR aan Sport Vlaanderen: tot op heden nog geen officiële reactie 
ontvangen. Frederik Noppe had vorige week nog contact met de dossierbeheerder. 
VSF op de hoogte brengen van deze problematiek gezien ook van toepassing op alle 
sportfederaties.  

h. Omnium verzekering: enkele bestuurders staan niet vermeld op de lijst. Zij zullen de 
nodige info doorgeven aan Dirk Lamproye die het nodige moet doen en goed moet 
blijven opvolgen bij wijzigingen in het bestuur. 

 
5. Administratie en personeel 

a. Personeelsvergadering van november en december 2023 wordt besproken. 
b. Virtual Reality: Tibo Stiens heeft dit in handen genomen. Tibo heeft enkele 

overlegmomenten achter de rug en zal voorlopige samenvatting doorsturen. 
Project voorlopig verder uitwerken, beslissing op AV van mei om te zien of dit 
project ingediend kan worden. 
 

6. Goed Bestuur 
a. Nazicht 2023: Frederik Noppe heeft de scores voor 2023 berekend op basis van het 

document van VSF en Sport Vlaanderen. Frederik moet tegen 20 december nog 
enkele documenten bezorgen aan de dossierbeheerder. De controle door Sport 
Vlaanderen en feedback staan gepland tegen midden januari. Frederik volgt verder 
op. 
 

7. Bouw 
a. Geen reacties meer ontvangen van Go inzake de huurtarieven.  

 
8. Boekhouding 

a. Frederik Noppe geeft een korte stand van zaken omtrent de boekhouding. De 
afrekening van de Vlaamse Jeugdkampioenschappen moet nog ontvangen worden. 
Een aanpassing van het addendum topsport werd tijdig aangevraagd en ook 
aanvaard door Topsport Vlaanderen. Voor de begroting topsport worden verder 
geen grote problemen meer verwacht. De loonkosten liggen zoals verwacht iets 
lager, ondanks de vele personeelswissels. De afrekening van de lidgelden is 
uitgevoerd en ligt aanzienlijk lager dan begroot. Frederik Noppe kijkt voor de 
zekerheid nog eens na.   



 

b. De verwachte subsidies voor 2024 werden via Sport Vlaanderen ontvangen. De 
raming ligt iets hoger dan opgenomen in de begroting, wat op zich een reserve met 
zich meebrengt voor de werking van 2024. 

c. Begroting 2024: op de AV van november werd beslist om de Vlaamse 
Veteranenkampioenschappen te verschuiven naar december. Hierdoor zijn er in 
2024 twee kampioenschappen. Een aanpassing in de begroting is niet nodig, maar 
dit betekent uiteraard een extra kost t.o.v. de begroting.  

d. Afspraken tussen Tibhar, Bojan Tokic en VTTL worden verder opgevolgd. 
 

9. Sponsoring, marketing en communicatie 
a. Gezien vertrek van Ivan Crabbe momenteel nog wat zoeken hoe alles opgevangen 

kan worden voor sociale media en website. Evaluatie nodig midden 2024. 
b. Promotie: promofilmpje van Pieter Geerts: mooi filmpje, zal doorgestuurd worden 

naar bestuur en kan gebruikt worden op sociale media. 
c. Gesprek met Vitalic: voorlopig geen verder nieuws. 
d. Gesprek met Westshot: Frederik Noppe zal contact opnemen om de mogelijkheden 

verder te bekijken.  
 

10. Evaluaties 
a. Vlaamse Jeugdkampioenschappen: vertraging bij prijsuitreiking, fouten op 

scheidsrechters briefjes, eventueel kijken in de toekomst voor projectie van de 
uitslagen om fouten vlugger te ontdekken. Navraag bij Luc d’Hulst inzake poules 
van 10 in het tornooiprogramma. 

b. LRVC: lentecriterium veteranen gaat doorgaan in TTC Hamme ipv in TTC Nova. 
c. AV 2 zal opnieuw doorgaan in TTC Zele. 
d. VJC fase 1: zonder problemen verlopen. Weinig meisjes aanwezig, maar ook hier 

wel goed niveau. 
 

11. Kalender 
a. 27/12/2023: Kalendervergadering Superdivisie heren 
b. 6-7/01/2024: provinciale kampioenschappen 
c. 15/01/2024: personeelsvergadering 
d. 22/01/2024 : bestuur 

 
12. Reglementen 

a. Digitaal ontslag: Gaëtan heeft aangegeven dat dit voorlopig even blijft liggen tot 
eind januari. Nadien verder uitwerken en voorleggen aan Sport Vlaanderen.  

b. Controle SR/KTTB (Martin): controle en vergelijking tussen Nederlandstalige en 
Franstalige teksten is uitgevoerd. Martin van den Bergh bezorgt de tekst aan 
Frederik Noppe zodat publicatie op website kan gebeuren. 



 

c. Voorstellen wijzigingen sportreglementen KBTTB: overleg op 16/12 heel 
constructief verlopen. Stemming op NR van februari 2024. 
 

13. Landelijke interclub 
a. Landelijke boetelijst (terugbetaling km’s bij forfait) en kilometerfonds: werkt 

contradictorisch. Voor seizoen 2024-2025 bekijken hoe op te lossen. 
b. Teruggave inschrijvingsgelden landelijke interclub dames: door de weinig 

inschrijvingen bij de dames (slechts 5 ploegen) wordt beslist om de helft van de 
inschrijvingsgelden terug te storten aan de clubs. Frederik Noppe doet het nodige. 

c. Trekking landelijke eindronden – eerste speelweek: 
• 2de: B-reeks – C-reeks 
• 8ste: A-reeks – C-reeks 
• 9de: A-reeks – B-reeks 
• 10de: B-reeks – A-reeks 
• Data: 27 april, 4 mei en 11 mei 
• Speelweken 2 en 3 worden bepaald op basis van de uitslagen van de eerste 

speelweek. 
• Eindronde 8ste: hangt af van het aantal dalers in 3de nationale heren. Kan 

eventueel afgelast worden. 
 

14. Landelijke kampioenschappen/evenementen 
a. Vlaamse Kampioenschappen ABCDE te Sint-Truiden 

• EHBO-post is voorzien in de technische fiche en moet dus voorzien worden. 
Te bekijken of dit in de toekomst nog moet opgenomen worden. 

• Medailles, bekers en prijzen: tijdig besteld en afspraken gemaakt. 
• VIP-maaltijd: nog voorstel te ontvangen. 

b. Vlaamse Kampioenschappen Veteranen 
• In 2024 zijn er twee organisaties, impact op het budget niet vergeten. 
• Inschrijvingen kunnen online gebeuren. Voorbereidingen kunnen opgestart 

worden door bureel. 
 

15. Sporttechnische werking 
a. TeCo:  

• Jo overloopt kort het verslag van het TeCo. Er zijn geen specifieke opmerkingen. 
• De planning van de provinciale trainingen januari-juni 2024 werd opgevraagd 

bij de provincies. 
b. Technisch Directeur Topsport: 

• Tewerkstellingscontract van Tom Closset werd aanvaard en getekend. Tom 
kan nu doorgroeien naar een volledig professioneel niveau en nieuwe 
stappen voorwaarts zetten. 



 

• Er is een positieve sfeer en uitstekende kwaliteit op de trainingen onder 
leiding van Leo Amizic.  

• Beleidsplan 2025-2028: er moet een betere afstemming komen van het 
sportief algemeen beleid en het topsportbeleid.  

• Er wordt werk gemaakt van de planning voor de eerste 6 à 8 maanden voor 
de spelers/trainers van 2024.  

• Er moet ook nog een communicatie volgen richting de ouders in functie van 
de vernieuwde topsportwerking (vertrek Carlo, aanstelling Leo, interne 
verschuivingen,…).  

c. Jeugdwerking provincies: 
• Overleg op 11 december met de provincies betreffende de visie voor 2025-

2028. Een verslag werd opgemaakt door Jo Willems. Jo zal nog enkele 
aanvullingen doen ifv van de besprekingen op het bestuur en dan opnieuw 
rondsturen.  

• Er wordt afgesproken dat het verslag intern bij de provincies wordt 
besproken en dat er dan teruggekoppeld wordt op de bestuursvergadering 
van januari. Nadien dient er een nieuw overleg ingepland te worden en 
kunnen de zaken voor het beleidsplan 2025-2028 vastgelegd worden. 

d. Numerieke klassering: Tom Dieussaert heeft aan de AF aangegeven dat er binnen 
de VTTL ook overgestapt wordt naar het herwerkte systeem van de AF. Gaëtan 
Frenoy zal met Mathieu Jasinski bekijken hoe dit overgezet kan worden op de 
competitiewebsite. Er wordt nog bekeken welke visibiliteit dit systeem kan krijgen, 
zeker gezien het in eerste instantie nog steeds als richtlijn gebruikt wordt voor B2-
B6-klassementen en er dus steeds afwijkingen mogelijk zijn. 

e. Coachlicentie: moet nog bekeken worden door Jo Willems. Aanpassingen zijn 
noodzakelijk. 
 

16. Koepel 
a. NR op 16 december: doel om de voorstellen van reglementswijzigingen in een vaste 

vorm te gieten. Goede constructieve vergadering. 
b. Er is geen NRvB in december, eerstvolgende vergadering is op 29 januari 2024 

gepland. 
c. Digitale inschrijving/opvolging van Beker van België: wordt besproken op volgende 

NSC-vergadering. 
d. NJC: de werkgroep inzake eventuele hervormingen/bijsturingen zal voor de VTTL 

bestaan uit André Lemaire, Tom Dieussaert en Jo Willems. Zij moeten, samen met 
AF-afgevaardigden, een principevoorstel uitwerken tegen de NRvB van eind januari. 
Martin van den Bergh en Frederik Noppe willen nadien meehelpen om dit in een 
reglement te gieten, zodat kan worden voorgelegd aan de NR in februari en kan 
worden gestemd door de NR in juni. 



 

e. Nationale veteranencommissie: Didier Bosman zal deel uitmaken van deze 
commissie. Vanuit AF-zijde zal de vraag nogmaals gesteld worden aan Dominique 
Croes.  
 

17. LAC 
a. Invulling HS-tafel voor het VJC fase 2 is nog niet volledig opgelost. 
b. Invulling HS-tafel voor Vlaamse Kampioenschappen ABCDE is opgelost. 
c. Op 6 april 2024 gaat de opleiding tot tornooileider door in het lokaal van TTC 

Westel. Martin van den Bergh geeft door aan de LAC, Frederik Noppe kijkt voor 
aanvulling op de website en promotie op sociale media. 
 

18. Informatica 
a. Er is regelmatig contact tussen Frederik Noppe en Gaëtan Frenoy. Door enkele 

problemen het afgelopen jaar is er hier en daar zeker vertraging. We hopen tegen 
het einde van het seizoen toch opnieuw enkele grote stappen voorwaarts te zetten. 

b. Wijzigingen wedstrijdblad: duidelijke communicatie voorzien naar alle clubs dat 
wedstrijdbladen na het einde van een wedstrijd niet meer aangepast mogen 
worden (en dat ploegen niet de dag voordien of enkele uren op voorhand ingevuld 
moeten worden op de competitiewebsite). Naar volgend seizoen de timing op 2 uur 
zetten ipv op 6 uur na de laatste wijziging, zodat alles ook vlotter “afgesloten” kan 
worden. 
 

19. Varia 
a. Competitie enquête: Frederik Noppe zal contact opnemen met Alfons Vanhoudt om 

de mogelijkheden te bekijken.  
b. VST: er waren op de AV te weinig aanwezigen/vertegenwoordigers om te stemmen. 

Er wordt een nieuwe BAV georganiseerd in januari (digitaal). 
 

Einde vergadering: 21.50 uur 

Verslag opgemaakt door 
Frederik Noppe 
 
 

 


